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香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 
 

 

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務說明 

 
商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要
求。 
 
根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條，任何聲稱受擬作出的修訂影響的
人，可在本公告公布的日期後三個月內，採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如，
若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日，則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。)
異議通知須載有提出異議的理由的陳述，該陳述尤須解釋如作出修訂，異議人會如
何受有關修訂影響，以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46
條。異議人須在提交異議通知的同時，將該通知的副本送交有關申請人。 
 
根據《商標規則》第 95 條，提交異議通知的限期不得延展。 
 

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES 
AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED 

     
The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of 
applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). 
 
Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming 
to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of 
this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the 
publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 
2003.)  The notice of objection shall include a statement of the grounds of 
objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be 
affected by the amendment and why in the objector’s opinion the amendment would 
be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance.  The objector shall, at 
the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the 
applicant of the application in question.  
 
It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time 
cannot be allowed for filing the notice of objection. 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
300747126 
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[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

MASTERWISE INTERNATIONAL LIMITED 
ROOM 5, 12/F., BLOCK B, TEXACO ROAD INDUSTRIAL 
CENTRE,  14-22 WANG LUNG STREET, TSUEN WAN, NEW 
TERRITORIES, HONG KONG 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

Victor Chu & Co. 
77TH FLOOR,  
TWO INTERNATIONAL FINANCE CENTRE, 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

7, 9, 11 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

19-01-2007 

 
申請人擬修訂類別 7, 11 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 7, 11 to read as follows: 

類別 Class 7 
Electric/electronic apparatus for domestic use, not included in other classes; machines 
and machine tools; motors and engines (except for land vehicles); machine coupling and 
transmission components (except for land vehicles); agricultural implements other than 
hand operated; aerating pumps for aquaria; vacuum pumps; vacuum cleaners; dynamos; 
bicycle dynamos; polishers; sewing machines; washing machines; garden tools; electric 
shoe polishers and floor waxing machines. 
 
類別 Class 11 
Apparatus for lighting, cooking, refrigerating; fans and humidifiers. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
300904536 
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[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

Watson Enterprises Limited 
Trident Chambers, Road Town, Tortola, British Virgin 
Islands 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

HUTCHISON WHAMPOA AGENTS LIMITED 
22ND FLOOR, HUTCHISON HOUSE, 
10 HARCOURT ROAD, 
HONG KONG. 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

The applicant claims the colour yellow, brown and 
green as elements of mark  
"A" in the series. 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

29, 30 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

31-08-2007 

 
申請人擬修訂類別 30 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 30 to read as follows: 
類別 Class 30 
Coffee, cocoa, sugar, rice, tapioca, sago, artificial coffee; flour and preparations 
made from cereals, bread, pastry and confectionery, ices; honey, treacle; yeast, 
baking-powder; salt, mustard; vinegar, sauces (condiments); spices; ice; sandwiches. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
300905382 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

Ko Shi Wai (Holdings) Company Limited 
Flat/Rm 1, 11th Floor, Siu Wai Industrial Centre, 29-
33 Wing Hong Street, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

CHAN, EVANS, CHUNG & TO 
8/F., CMA BUILDING, 
64-66 CONNAUGHT ROAD CENTRAL, 
HONG KONG. 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 
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[511]   類別編號： 
Class No.:       

25, 35 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

27-07-2007 

 
申請人擬修訂類別 25, 35 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 25, 35 to read as 
follows: 
類別 Class 25 
Clothing, shoes and hats; none of the aforesaid goods are for car-drivers, motor-
cyclists and cyclists 
 
類別 Class 35 
Retailing and wholesaling of clothing, shoes and hats (none of the aforesaid goods are 
for car-drivers, motor-cyclists and cyclists) 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
300977725 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

蚌埠國威濾清器有限公司 
中國內地 安徽省蚌埠市高新區興中路 888 號 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

香港德龍品牌策劃有限公司 
香港 
九龍旺角西洋菜街 1A-1K 百寶利商業中心 1107 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

不適用 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

7 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

23-11-2007 

 
申請人擬修訂類別 7的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 7 to read as follows: 
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類別 Class 7 
淨化冷卻空氣用過濾器【引擎用】;汽車發動機排氣淨化裝置【催化反應器】;汽車發動機廢氣再循
環系統;機油濾清器;空氣濾清器;柴油濾清器;汽油濾清器;液壓濾油器;蒸汽或油分離器;過濾器【機
器或引擎部件】。 
 
 

 


